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Ајлиш је дванаестогодишња 
девојчица из источне области 
Сингапура. Упитали смо је 
како јој Свети Дух помаже.

Реци нам нешто о себи.
Заиста волим да читам и играм одбојку, а мој омиљени 
предмет у школи је математика. Моја омиљена храна су 
лазање, а моја омиљена боја је црвена. Кад порастем, 
надам се да ћу бити адвокат и радити у суду.

Шта мислиш о Светом Духу?
За мене, Свети Дух је као да имам блиског пријатеља са собом. Осећам 
се као да је Он неко на кога могу да се ослоним када се држим заповести 
и својих завета са Небеским Оцем. Сматрам Га својим водичем 
и сапутником. Он ми може помоћи да доносим добре одлуке. Како ти је још Свети Дух помогао?

Свети Дух ми је, такође, помогао када сам прешла из Школице 
у Младе жене. Била сам узбуђена што сам прешла у Младе жене. 
Али у исто време сам се осећала прилично нервозно. И била сам 
мало тужна што сам напустила Школицу.

Пре мог првог часа, помолила сам се 
и замолила Небеског Оца да ми помогне 
да уживам у Младим женама. Осећала 
сам мир у срцу док сам улазила у своју 
нову учионицу. Била сам спремна да 
учим. То ми је помогло да се сетим да 
ће Свети Дух увек бити ту за мене! ●

Шта би саветовала некоме ко није 
сигуран да је осетио Светог Духа?
Понекад се, такође, осећам несигурно да ли осећам Светог 
Духа. Али ако заиста размишљате о томе, читате Света 
писма и молите се и осећате се добро због тога, то је Свети 
Дух. Понекад слушање Светог Духа није само осећај. То може 
бити и мисао или идеја. Ако се и даље осећате збуњено, увек 
можете да се помолите и поново замолите Господа за помоћ.

Када си осетила Светог Духа?
Прошле године сам играла на турниру 
у одбојци. Као и већина мојих саиграчица, 
била сам нервозна. Када сам почела да играм, 
наш тим је већ изгубио прве две утакмице. 
Били смо обесхрабрени. Тада су нам људи 
који су гледали утакмицу упутили неке 
нељубазне коментаре, и осећале смо се још горе. Изгубиле смо.

Када ме је мајка питала како је прошло, почела 
сам да плачем. Била сам страшно разочарана. 
Отишла сам у своју собу, где је било лепо и тихо, 
и помолила се. Након што сам се помолила, 
осећала сам се мирније и спокојније у срцу. 
Знала сам да ме је Свети Дух утешио и да ће 
ми увек помоћи. Ове године нас очекује јошј 
један турнир и знам да ће Он бити са мном док играм.
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